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*652518* 
Onderwerp 

Advies werkgroep OV-tactiek voor de  notitie: “Beleidsvragen in het kader van de 

uitwerking van de OV-tactiek”.  

 

 

Doel van deze notitie: 

De werkgroep OV-tactiek wil middels deze notitie advies uitbrengen aan de com-

missie Werk, voor de behandeling van de notitie: “Beleidsvragen in het kader van 

de uitwerking van de OV-tactiek”.  De notitie is als bijlage bijgevoegd.      

 

Inleiding: 

De notitie: “Beleidsvragen in het kader van de uitwerking van de OV-tactiek”.  

is eerder in de commissievergadering van 15 november 2007 aan de orde ge-

weest. 

De commissie heeft toen vastgesteld dat de notitie te weinig informatie biedt om 

richtinggevende uitspraken te doen en ten behoeve van een verdiepingsslag heeft 

de commissie de werkgroep OV-tactiek ingesteld. In de werkgroep zaten: mevr. 

Nijhuis, en de heren Pels, Stuivenberg, Noordegraaf, Van Schoot en Tadema (vz.). 

De ambtelijke ondersteuning werd verzorgd door: de heren Van Selm, Rijnbeek, 

Borsje en Jokhan (commissiegriffier). 

 

De werkgroep OV- tactiek heeft in een drietal sessies verdieping gezocht in de 

volgende onderdelen: 

1) De lopende concessies; hoe doen we het nu en wat zijn de ervaringen? 

2) De verschillende keuzemogelijkheden; wat zijn binnen de (wettelijke) kaders de 

keuzemogelijkheden voor PS? 

3) De ervaringen wat betreft de concessies in andere provincies. 

 

De kaders en het vervolgproces 

De OV-visie van Flevoland wordt momenteel uitgewerkt in de OV-tactiek. Deze 

vormt voor Flevoland de schakel tussen de door PS vastgestelde OV-visie / Nota 

Mobiliteit Flevoland en de uiteindelijke aanbestedingen van OV-concessies en het 

regiotaxicontract. De OV-tactiek is een soort basisprogramma van eisen en afspra-

ken 

voor het OV in de provincie Flevoland en geeft de te maken keuzen weer. Deze 

worden later geoperationaliseerd in de daadwerkelijke Programma's van Eisen 

(PvE). 

Als eerste zijn de richtinggevende keuzes (sturend voor de verdere uitwerking) van 

belang voor de uitwerking van de OV-tactiek. De afdeling streeft ernaar u in mei 

nog nader inzicht te geven en advies te vragen over de verdere uitwerking, onder 

meer in de vorm van uitgewerkte voorbeeldnetwerken en kostencalculaties. De 

uiteindelijke OV-tactiek zal in de commissievergadering van juni aan de commissie 

voorgelegd worden. 

 

Het  advies 

In de notitie: “Beleidsvragen in het kader van de uitwerking van de OV-tactiek”    

worden een aantal beleidsgedachten aan de commissie voorgelegd als input voor 
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de uitwerking van de OV-tactiek. De werkgroep heeft per hoofdvraag haar advies geformuleerd: 

 

1.  Taakverdeling overheid - markt:  

Het vervoerbedrijf marktvrijheid te geven waar dit kan en maatschappelijke ondergrenzen te stellen 

waar dit moet ? 

 

De werkgroep adviseert om in de OV-tactiek op te nemen dat het vervoerbedrijf marktvrijheid krijgt 

binnen vooraf gestelde randvoorwaarden. De randvoorwaarden kunnen of in de OV-tactiek of in het 

programma van eisen nader uitgewerkt worden. Hierbij is afgesproken dat de commissie geconsul-

teerd zal worden bij te maken keuzes. 

 

2.        Financieringssystematiek:  

a.       De basisvoorziening voor het openbaar vervoer aan te besteden op basis van een vast bedra-

gen?  

b.       Hiernaast uit te vragen wat meerwerk kost?  

c.        Daarbij de verantwoordelijkheid voor reizigersopbrengsten bij het vervoerbedrijf te leggen?  

d.       De HOV-lijnen (hoogwaardig openbaar vervoer) te financieren op basis van opbrengstsuppletie 

(1  

          euro subsidie voor 1 euro reizigersopbrengsten) ?  

e.       Het overig maatwerk (zoals scholierenlijnen) te financieren op basis van (een percentage van) 

de  

          geoffreerde dru's (dienstregeling uren) ? 

 

De werkgroep adviseert: 

- ad a, te verduidelijken dat dit gaat om aanbesteding op prijs, waarbij de vervoerder die, binnen de 

gestelde randvoorwaarden, het meest efficiënte netwerk ontwerpt de laagste prijs kan bieden en de 

aanbesteding wint. 

- ad b, om hiermee in te stemmen. 

- ad c, om in de OV-tactiek op te nemen dat er voor reizigers ook een maximaal tarief zal gelden en 

hiervoor kaders vast te stellen.  

- ad d, om in de OV-tactiek op te nemen dat er een plafond is voor de opbrengstsuppletie. 

- ad e, om te verduidelijken dat het gaat om een percentage van de totale vervoerkosten, waarbij de 

rest gedekt moet worden uit reizigersopbrengsten en bijdragen van belanghebbenden. Hiermee in te 

stemmen. 

- in het algemeen dat het doel van de financieringssystematiek zou moeten zijn om zo veel mogelijk 

kwaliteit voor de reiziger binnen te halen binnen de beschikbare middelen en dus niet het streven naar 

verdere kostenbesparing. En tevens moeten de mogelijkheden voor tariefdifferentiatie in de OV-tactiek 

open gehouden worden. 

 

3.        Indeling en aanvang van de concessies:  

a.       Te onderzoeken of per 2012 enkele concessies gezamenlijk kunnen worden aanbesteed ? Dit 

betreft   

          de concessie IJsselmond samen met de concessie Lelystad, de concessie Almere Streek 

samen met   

          de concessie Almere Stad en de concessies van de noordelijke HOV-lijnen (waaronder lijn 315). 

b.       Voor de concessie IJsselmond samen met Lelystad een multimodale aanbesteding (bus samen   

           aanbesteden met regiotaxi) te onderzoeken. 

c.        Voor de concessie Almere Stad samen met Streek de rol van regionet te onderzoeken ? 

 

De werkgroep stelt vast dat het te vroeg is om uitspraken te doen over mogelijke concessie-

indelingen. Een aantal randvoorwaarden zullen eerst uitgewerkt moeten worden en voorgesteld wordt 
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om de concessie-indelingen (incl. de aanvang van de concessies) in een later stadium aan de com-

missie voor te leggen. Op voorhand zijn er geen combinaties waartegen de werkgroep bezwaren 

heeft. 

  

 


